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	听力
	1.停业/倒闭
2对某事有浓厚的兴趣/激情
3.我怎么就没想到呢?你真是个天才。
	1.go out of business/ close down
2.have a keen interest in = be passionate about
3.How come I never thought of that? You're a genius.

	A
	4.来自，源自于
5.编一个战争国家的故事
6.对战争的异常详尽的描述
7.专注于
	4. be derived from /dɪˈraɪvd/
5. weave a tale of warring nations
6.an exceptionally lengthy account of the warfare
7.center on= focus on /concentrate on →distract sb from(反义)

	B
	6.公共卫生部和市议会的联合项目
7.100多名志愿者
8.精神卫生专业人员严重短缺
	6.a joint project between the public health ministry and city council
7.a pool of more than 100 volunteers一群（人）：指一大群人聚集在一起的情况
8.a serious shortage of mental health professionals 

	C
	9.起源 (于...)
10.与数字化店主讨价还价
11.有一定程度的不可预测性
12.RPI的沉浸式技术和IBM的语音识别软件的完美结合→沉浸式学习/体验
13.单独设置对话难度，并以最适合他们的速度前进=找到自己的学习速度=个性化学习/服务→ 私人订制的
14.现有技术的普通话交互能力有限。
	9.germ/dʒɜːm/病菌；萌芽；胚芽，胚胎 = origin= originate /stem /derive from
10.bargain with digitized shopkeepers 
11.with a degree of unpredictability
12.a perfect marriage of RPI’s immersive technology and IBM’s speech recognition software 
→ immersive learning /experience
[bookmark: OLE_LINK1]13.set the level of dialogue difficulty individually and progress at the best speed for them = find their own study pace = personalized learning/service →individualized/ customized
14.The Mandarin interaction capability of the technology available was limited.   /ˈmændərɪn/ 

	D
	15.翻译准确一致
16.这可以反过来看。
17.剩下的将是对有语言和其他知识的人的大脑的挑战。=获得一些专业知识
18.让翻译人员可以应用专门的语言和主题知识，解决更令人满意的智力问题。
	15. be translated accurately and consistently一贯地，始终；一致地
16. This can be seen the other way round.
17.What remains will be brain-challenging stuff for people who have a knowledge of a language and something else.= Gain some specialized knowledge
18. free the translator to apply specialized linguistic and subject-matter knowledge, solving more intellectually satisfying problems

	七选五
	19.不经常，但偶尔会发生
20.源于我们的自信和直觉
21.优先考虑自我保健
22.爱评判或挑剔的人
	19.at one time or another
20.be seeded in our self-trust and intuition/ˌɪntjuˈɪʃn/直觉力
21. prioritize self-care  /praɪˈɒrətaɪz/
22. judgmental or critical people

	
完形
	23. 为了生存，他擦鞋、卖花生、乞讨。
24.目的是帮助流落街头的孩子，但没有固定的计划
25.暂时地 /永久地 /把他今天的一切都欠某人的 /就……而言；从……角度来看

	23.To survive, he shone/ polished shoes, sold peanuts and begged.
24.with the intention of helping street-involved children, but without a set plan
25. temporarily/ permanently/ owe all he has today to sb/ in terms of

	语填
	26.成为第一代使用社交媒体的孩子
27.从Z世代的角度看世界
28.Z世代将工作与生活的平衡视为一种真正的抱负，而我们往往只是假装承认这一点。
29.没有对...的抱怨
	26.be the first    59    (navigate) social media as children
27.see the world    62    Gen Z’s perspective
28.Gen Z have embraced work-life balance as a true ambition,
    61     we often only pretend to acknowledge.
29.without a     63     (complain) against... 
** 59. to navigate    61. which  	62. from      63. complaint 
** 59. 动词不定式常用在the first，the second，the last，the only等短语后面作定语。
**63.动词 + 后缀-t 变名词：complain→complaint；weigh →weight；.pursue追求→pursuit 

	应用文
	“劳动最光荣”主题班会的内容：
30.我们分享了自己的劳动经历，突出了辛勤劳动的价值和满足感。此外，我们还就劳动如何促进个人成长和社区发展进行了小组讨论。会议中最吸引人的部分是我们集体打扫教室的动手活动。
	30.We shared personal stories of our labor experiences, which highlighted the value and satisfaction (derived from hard work). Additionally, we had group discussions about how labor contributes to personal growth and community development. One of the most engaging parts of the meeting was a hands-on activity where we collectively 集体地，共同地cleaned our classroom.

	续写
	31.突然，一个熟悉的声音从背后传来，分散了他飞快的思绪。
32.让你的祖母开心是你最起码应该做的以感谢她所做的牺牲。
33.向他们表示钦佩和认可
	31.Suddenly, a familiar voice from behind distracted his racing thoughts. 
32.Making your grandparent happy is the least you can do to appreciate her sacrifices.
33.showed them admiration and recognition
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